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Netherlands 

 

and 
 

European Space Agency 

Agreement between the Kingdom of the Netherlands and the European Space 
Agency concerning the European Space Research Technology Centre (with 
note). The Hague, 21 February 2008 

Entry into force:  21 February 2008 by signature, in accordance with article 26  
Authentic texts:  English and French 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 28 May 2008 
 
 
 

Pays-Bas 
 

et 
 

Agence spatiale européenne 

Accord entre le Royaume des Pays-Bas et l'Agence spatiale européenne concernant 
le Centre européen de recherche et de technologie spatiales (avec note). La 
Haye, 21 février 2008 

Entrée en vigueur :  21 février 2008 par signature, conformément à l'article 26  
Textes authentiques :  anglais et français 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Pays-Bas, 28 mai 2008 

 
*   The texts reproduced below are the original texts of the agreement as submitted. For ease of 
     reference, they were sequentially paginated.  Their final UNTS version is not yet available. 
 
     Les textes reproduit ci-dessous sont les textes authentiques de l'accord tel que soumises  pour 
     l’enregistrement.  Pour référence, ils ont été présentés sous forme de la pagination consécutive.
     Leur version finale RTNU n'est pas encore disponible. 
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